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ZÁPIS ze 105. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 26. května 2023. 
 

Přítomni: Jan Borovička (od bodu 2), Ing. Václav Černý, Ph.D., prof. Ing. Eva Ducháčková, CSc., 

Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Eliška Hubáčková, Ing. Tereza Jiříková (od bodu 2), Bc. Jana 

Kocourková (on-line), doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D., Ing. Jan Molín, Ph.D. (on-line), prof. PhDr. 

Libor Pavera, CSc., doc. Ing. Markéta Pláničková, Ph.D., doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D., Bc. 

Karolína Šimůnková (on-line od bodu 3) 

Omluveni: doc. Ing. Naďa Blahová, Ph.D., Ph.D., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D.,  

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan fakulty), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro 

studium), doc. Ing. Ladislav Mejzlík, Ph.D. (proděkan pro rozvoj; on-line), Ing. Anna Suková 

(tajemnice fakulty) 

Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin. 

Program: 

1. Schválení programu zasedání AS FFÚ VŠE 
2. Návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2023 
3. Výroční zpráva FFÚ VŠE za rok 2022 
4. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE zahájila zasedání senátu. Následně seznámila senátory 
s programem zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 26. 5. 2023.“ 

Hlasování: 10-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla další bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi, který 
představil návrh rozpočtu fakulty na rok 2023. Další informace doplnil proděkan doc. Mejzlík, 
zejména se jednalo o finanční situaci ve stipendijním fondu a ve fondu nespotřebovaných 
prostředků jednotlivých kateder.  

Usnesení č. 2: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje předložený návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2023.“ 

Hlasování: 12-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 3) Předsedkyně Finardi uvedla bod Výroční zpráva FFÚ VŠE za rok 2022. Poté předala slovo 
děkanovi prof. Musílkovi, který dokument představil a shrnul hlavní události uplynulého roku. 
Komentář poté přidal rovněž proděkan doc. Mejzlík. Následně byla otevřena diskuse, do které 
se zapojil senátor Borovička, senátorka Ducháčková a senátorka Pláničková.  
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Usnesení č. 3: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti a výroční zprávu o hospodaření FFÚ 
VŠE za rok 2022.“ 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 4) Předsedkyně Finardi otevřela bod různé. Senátor Černý otevřel téma aktuálního dění na 
VŠE. Komentář následně přidal i senátor Pavera, senátorka Pláničková, senátorka Jiříková, 
senátor Molín, senátor Borovička a děkan Fakulty prof. Musílek.  

Následně proděkan pro studium doc. Vítek informoval přítomné senátory o aktuálním 
příjímacím řízení do bakalářského a navazujícího magisterského studia (počty zájemců, 
stanové průměry pro přijetí na bakalářské studium, harmonogram příjímacího řízení). Přidal 
komentář i k vývoji na ostatních fakultách VŠE. Do následné diskuse se zapojila senátorka 
Pláničková, senátor Černý, předsedkyně Finardi a proděkan doc. Mejzlík.  

V 11:15 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem 
zúčastněným.  

V Praze dne 28. května 2023 

Zapsala: Tereza Jiříková 
Ověřila: Savina Finardi 


